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Ersättare Katarina Frisk (S) 
Mahtab Sayadi (S) 
David Wikström (S) 
Robert Svenander (S) 
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Mia Berggren nämndsekreterare 
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Elisabet Tullgren Avdelningschef §§5-16, §§19-27 
Jonas Ransmyr Ekonomichef §§5-16, §§19-27 
Stefan Lundh Kommunikatör §§5-16, §§19-27 
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§ 5 
Information från stadsdelsförvaltningen  
Stadsdelsdirektör Karin Bülow berättade att förskolan Kronan på 
Karlskronavägen i Björkhagen invigdes tisdagen den 22 oktober. 
Förskolan öppnades för barn i samband med terminsstart i augusti 
och i dagsläget är tre av fyra avdelningar öppnade. Invigningen 
firades med såpbubblor, saft och fika. 
  
Vidare informerade hon om att förvaltningens höstlovsprogram för 
aktiviteter för barn och ungdomar finns anslaget på stadens 
kalendarium. Det är en mängd aktiviteter i Kulturhuset, på 
fritidsgårdarna och i parkleken Brödkaveln, aktiviteterna riktar sig 
till olika åldrar. 
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§ 6 
Nämndens frågor till förvaltningen  
Ledamot Jessica Nilsson (V) berömde förvaltningens 
höstlovsprogram. 
  
Ledamot Pontus Olsson (S) undrade hur länge barackerna efter den 
gamla förskolan ska ligga kvar på Nytorps gärde. Avdelningschef 
Johanna Hult berättade att bortforsling av paviljongerna kommer att 
ske i månadsskiftet november/december. 
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§ 7 
Inspektionsrapport avseende hantering av allmänna 
handlingar  
SKA 2023/152 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på föreläggandet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsarkivet, som har ett tillsynsansvar gentemot 
stadsdelsförvaltningarna, genomförde en inspektion vid Skarpnäcks 
stadsdelsförvaltning den 31 januari 2023. Vid inspektionen 
granskades förvaltningens arkivverksamhet och hantering av 
allmänna handlingar, både pappershandlingar och digitala 
handlingar. 
  
I inspektionsrapporten framgår det att stadsarkivet bedömer att 
förvaltningens hantering av allmänna handlingar i vissa delar är 
god, samt att det finns en stor medvetenhet i förvaltningen kring 
arkivregelverket. Stadsdelsförvaltningens hanteringsanvisningar är 
gemensamma med Stockholms stads övriga stadsdelsförvaltningar, 
vilka av verksamheterna anses bra och informativa. Stadsarkivet 
menar att förvaltningen uppvisar vissa brister i 
informationsredovisningen då bevarandeförteckningarna inte 
uppdaterats kontinuerligt och tidigare redovisningar inte är 
kompletta. Förvaltningen saknar också godkända arkivlokaler. 
  
Inspektionsrapporten innehåller åtta förelägganden gällande arkiv 
och informationshanteringen på förvaltningen. Dessa redovisas i 
ärendet tillsammans med förvaltningens åtgärder. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/152-8 (Godkänd - R 1) Åtgärdsrapport gällande 
stadsarkivets förelägganden efter inspektion 

 SKA 2023/152-3 Slutgiltig inspektionsrapport 
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§ 8 
Idéburet offentligt partnerskap (IoP) mellan Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd och Miljöverkstan Flaten  
Förlängning av överenskommelse 
SKA 2024/536 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden godkänner förlängningen 

av överenskommelsen mellan stadsdelsnämnden och 
Miljöverkstan Flaten. 

2. Nämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna 
överenskommelsen. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Den ideella föreningen Miljöverkstan initierade 2017 en 
överenskommelse enligt modellen idéburet offentligt partnerskap 
(IOP) med stadsdelsnämnden avseende lokalerna vid Flaten. Syftet 
med avtalet var att Miljöverkstan skulle kunna fortsätta att bedriva 
sin verksamhet vid Flaten. Sedan dess har överenskommelsen 
förlängts flera gånger med två år i taget. Då den senaste 
förlängningen gäller fram till den 31 december 2024 föreslår 
förvaltningen att nämnden förlänger denna fram till den 31 
december 2026. Miljöverkstan får då möjlighet att fortsätta och 
utveckla sin verksamhet vid Flaten och förbinder sig att ta hand om 
lokalerna samt ansvara för att hålla dem i ett gott skick. 
Stadsdelsnämndens insats är att stå för hyreskostnader. 
Förvaltningen anser att det är värdefullt att Miljöverkstans 
verksamhet vid Flaten kan fortsätta och utvecklas och att en 
överenskommelse enligt IOP bidrar till en positiv utveckling av 
Flaten. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/536-2 (Godkänd - R 1) Idéburet offentligt 
partnerskap (IoP) mellan 

 SKA 2024/536-1 ldéburet offentligt partnerskap, avtal 2025-
2026 
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 1759768 Miljöverkstans verksamhet i Flaten 2023-
2024(1745884) (0)_TMP_Bortredigerad 

 1759767 Preliminär verksamhetsplan 2025 
Miljöverkstan(1745875) (0)_TMP_Bortredigerad 
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§ 9 
Revidering av delegationsordningen för Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd 2024  
SKA 2024/180 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd delegerar samtliga beslut som 

delegeras till tjänsteperson, och som anges i den bilagda 
delegationsordningen, till förvaltningschef enligt 7 kap. 6 § 
kommunallagen. 

2. Nämnden ger förvaltningschefen rätt att vidaredelegera 
ärendena till lägst den nivå som finns angiven i 
delegationsordningens kolumn ”Delegat”. 

3. Beslut som delegerats ska anmälas till stadsdelsnämnden i 
den ordning som anges i kolumnen ”Kommentar” i 
delegationsordningen. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen föreslår att nuvarande delegationsordning, 
som reviderades av stadsdelsnämnden senast den 24 april 2024, 
kompletteras och ändras under ärendegrupperna 1 – Allmänna 
ärenden, 2 – Ekonomi, upphandling och stadsmiljö m.m., 5 - 
Individ- och familjeomsorg för barn och unga – enskilda ärenden 
SoL, 7 - Individ- och familjeomsorg för barn och unga – enskilda 
ärenden LVU och Lag (2024:79) om placering av barn i skyddat 
boende samt 9 - Individ- och familjeomsorg för vuxna – enskilda 
ärenden SoL. 
 
Förvaltningen reviderar nummerordning och andra redaktionella 
ändringar efter fastställande i nämnden. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/180-4 (Godkänd - R 1) Revidering av 
delegationsordningen för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 2024 

 1740929 Delegationsordningen inför 2024-10-24 med 
föreslagna ändringar 
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§ 10 
Deltagande i webinarium om medborgarbudget  
SKA 2024/530 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden uppdrar åt tio ledamöter och ersättare att 

delta i webinarium om medborgarbudget den 28 november. 
2. Nämnden tilldelar majoriteten och oppositionen fem platser 

vardera. 
3. Nämnden beslutar att arvode ska betalas ut till deltagarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Sveriges kommuner och regioner, SKR, anordnar den 28 november 
ett webinarum om medborgarbudget. 
  
I stadens budget 2024 har stadsdelsnämnderna fått i uppdrag att 
utveckla arbetet med medborgarbudget. Därmed är nämndens 
deltagande värdefullt. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/530-4 (Godkänd - R 1) Webinarium 
medborgarbudget 

 SKA 2024/530-2 Inbjudan till webbinarium om 
medborgarbudget, den 28 november 
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§ 11 
Plaskdamm i Bagarmossen  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/388 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget och 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställaren önskar att en plaskdamm byggs på Lagaplan eller 
vid någon lekplats i Bagarmossen. 
 
Stadsdelsförvaltningen ser inte att en plaskdamm skulle rymmas i 
någon av de idag befintliga parkerna i Bagarmossen på ett bra sätt. 
En plaskdamm kan komma att vara en del i någon kommande 
parkupprustning då en hel park ses över och formas om. Vid större 
parkupprustningar får allmänheten möjlighet att inkomma med 
synpunkter på parkens innehåll inför projektering. 
 
De större parkinvesteringarna prioriteras av kommunfullmäktige 
efter inskickade önskemål från stadsdelsnämnderna och i samband 
med det fördelas investeringsmedel mellan de olika 
stadsdelsnämnderna. Upprustning av en park eller nyanläggning av 
en plaskdamm i Bagarmossen ryms inte inom den kommande tre-
års perioden. 
 
Lagaplan som nämns i medborgarförslaget tillhör trafikkontoret och 
stadsdelsnämnden har därför inte rådighet över den ytan. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/388-4 (Godkänd - R 2) Medborgarförslag om 
plaskdamm i Bagarmossen 

 1747757 Medborgarförslag(1639930) 
(0)_TMP_Bortredigerad 
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§ 12 
Skatepark med graffiti-rampar  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/364 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget och 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställaren föreslår att en skatepark anläggs på Nytorps gärde, 
nära eller i direktanslutning till den befintliga skatebowl som finns 
där. Detta i syfte att det skulle vara enklare att ta sig dit än att åka 
till skateparkerna i Skarpnäck eller Högdalen 
 
Den föreslagna platsen på Nytorps gärde ligger i ett 
detaljplaneområde där exploateringskontoret med flera andra 
förvaltningar och byggaktörer just nu arbetar med planering för 
byggande av bostäder m.m. samt allmänna torg- och parkytor. 
Skateparker är stora anläggningar som tar mycket plats och som 
kräver avstånd till bostäder på grund av ljuden som parken medför 
Det kommer med största sannolikhet inte att finnas plats för en 
skatepark i det här området när allt är klart. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/364-3 (Godkänd - R 2) Medborgarförslag om 
skatepark med graffiti-ramper  

 1747766 Önskemål om skejtpark.pdf(1627419) 
(0)_TMP_Bortredigerad 
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§ 13 
En mer barnvänlig badplats vid Lilla Sickla  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/460 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget och 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställaren föreslår att man anlägger en strand vid bryggan 
och röjer upp i vattnet för att göra det enklare för barnfamiljer att 
bada. 
 
Bryggan vid Lilla Sickla är ingen officiell badplats utan en 
solbrygga. Inga vattenprover tas på vattenkvaliteten och eventuellt 
badande sker på egen risk precis som på alla andra ställen utmed 
strandlinjen där vattnet är åtkomligt. Platsen har tidigare utretts för 
anläggande av ett strandbad men det är inte lämpligt då det blir ett 
för stort ingrepp i den känsliga strandmiljön och platsen ligger 
dessutom i Nackareservatet i Stockholm. Återkommande 
transporter för drift och underhåll av badplats med mera skulle 
också påverka området negativt. 
 
Strandområdet vid Sicklasjön ingår i stadens ESBO-nätverk, dvs. 
ekologiskt särskilt betydelsefulla områden. Dessa är områden som 
har särskilt viktiga funktioner för växt- och djurlivet och som 
därmed starkt påverkar förutsättningarna for biologisk mångfald i 
staden. 
 
Bryggan byggdes ut 2022 med krav att ingrepp i strand- och 
vattenvegetation utfördes med stor försiktighet. Inga träd fick tas 
ner eller skadas med avseende på stammar, trädkronor eller rötter 
 
En badstrand skulle också innebära ett ingrepp i den historiska 
miljön som har anor från medeltiden, nuvarande anläggning med 
byggnader, trädgård och park uppfördes huvudsakligen från 1780-
talet till början av 1800-talet 
 
Förlusten av det före detta brygghuset har delvis försvagat 
förståelsen av den historiska miljön vilket gör det särskilt viktigt att 
åtgärder i närmiljön görs varsamt. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Sida 14 (31)



 
 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/460-4 Godkänd - R 2) En mer barnvänlig 
badplats vid Lilla Sickla 

 1747773 Medborgarförslag - En mer barnvänlig badplats vid 
Lilla Sickla(1676392) (0)_TMP_Bortredigerad 

 

Sida 15 (31)



 
 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 14 
Toaletter intill badet vid Sicklasjön  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/325 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget och 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställarna vill att det ordnas toaletter till bryggan vid Lilla 
Sickla precis som det finns vid badplatserna vid Söderbysjön och på 
andra sidan Sickla sjön. 
 
Stadsdelsförvaltningen har idag toaletter eller ”Holken”-toaletter på 
de officiella strandbaden Flaten och Skrubba strandbad samt vid 
samtliga plaskdammar. I övriga parker finns inga toaletter. 
 
Bryggan vid Lilla Sickla är inte en officiell badplats utan en 
solbrygga. Inga vattenprover tas på vattenkvaliteten och eventuellt 
badande sker på egen risk precis som på alla andra ställen utmed 
strandlinjen där vattnet är åtkomligt. Platsen har tidigare utretts för 
anläggande av ett strandbad men det är inte lämpligt då det blir ett 
för stort ingrepp i den känsliga strandmiljön och platsen ligger 
dessutom i Nackareservatet i Stockholm. 
 
Återkommande transporter för drift och underhåll av toaletter skulle 
också påverka området negativt. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/325-5 (Godkänd - R 2) Toaletter Lilla Sickla 
 1747795 Medborgarförslag 1 maskad 
 1747794 Medborgarförslag 2 maskad 
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§ 15 
Ändrad parkskötsel för ökad biologisk mångfald  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/387 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden bifaller medborgarförslaget delvis, då det 

föreslagna sker i enlighet med stadens handlingsplaner och 
förvaltningens befintliga arbetssätt. 

2. Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 29 augusti 2024 anmäldes 
ett medborgarförslag om att stadsdelsnämnden bör ändra sin 
parkskötsel för att främja biologisk mångfald genom att klippa 
bruksgräsmattor mer sällan än vad det görs i dagsläget för att gynna 
livsmiljöerna för insekter och pollinatörer. 
  
Stadsdelsförvaltningen delar förslagsställarens synpunkt att det är 
viktigt att främja biologisk mångfald med tanke på artrikedom av 
både djurlivet och växter. Samtliga förvaltningar och bolag i staden 
har genom stadens budgetuppdrag och stadens miljöprogram i 
uppdrag att utveckla och öka den biologiska mångfalden. 
  
Förvaltningen anser därmed att det förslagsställaren önskar är i 
enlighet med stadens handlingsplaner och förvaltningens befintliga 
arbetssätt där beslut kring utökning av ytor tas inför varje 
verksamhetsår i samband med verksamhetsplaneringen. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/387-5 (Godkänd - R 1) Ändrad parkskötsel för 
ökad biologisk mångfald 

 1754029 15 Medborgarförslag maskad 
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§ 16 
Stärkt skydd och stöd för socialtjänsten  
Svar på skrivelse från Henrietta Ludwig (C), Kristina Lutz m.fl. 
(M), Lena Kling (L). 
SKA 2024/339 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden överlämnade den 23 maj 2024 en skrivelse från 
Henrietta Ludwig (C), Kristina Lutz m.fl. (M) och Lena Kling (L) 
till förvaltningen för beredning. Skrivelsen rör frågor om hur 
stadsdelsförvaltningen arbetar med stärkt skydd och stöd för 
medarbetare inom socialtjänsten. 
 
Skrivelsen tar upp att hot har visats vara allt mer förekommande 
gentemot medarbetare inom socialtjänsten. Skrivelsen lyfter att 
detta dels riskerar att leda till att individer inte får rätt stöd och 
skydd då socialsekreterare är rädda för repressalier när vissa beslut 
fattas, dels att medarbetare inte har en hållbar arbetssituation. 
  
Skrivelsen avslutas med fyra frågeställningar till förvaltningen att 
besvara. Förvaltning har yttrat sig i ärendet utifrån 
frågeställningarna i ett tjänsteutlåtande. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/339-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse om stärkt skydd 
och stöd för socialtjänsten 

 SKA 2024/339-1 Skrivelse om stärkt skydd och stöd för 
socialtjänsten 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 19 
Ersättningsnivåer daglig verksamhet(LSS)  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (dnr 2024/492) 
SKA 2024/334 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Under 2023 tog kommunstyrelsen, tillsammans med socialnämnden 
och stadsdelsnämnderna, fram ett förslag på nya ersättningsnivåer 
inom daglig verksamhet (LSS) med målet att minska antalet nivåer 
och för att på ett bättre sätt balansera den enskildes behov. I 
remissvaren för förslaget gjordes bedömningen att delar av förslaget 
hade behov av ytterligare utredning. Stadsledningskontoret har 
utifrån den utredningen föreslagit ytterligare förändringar. 
 
Stadsledningskontoret föreslår förändringar i bedömningsmatris och 
frågeformulär för bedömning samt att antal nivåer i nuvarande 
ersättningssystem för daglig verksamhet (LSS) minskas från sju till 
fem. Ersättningen föreslås öka i de lägsta nivåerna och minska i de 
högsta. Förslaget är beräknat utifrån att det på totalen ska vara 
kostnadsneutralt för staden. 
 
Förvaltningen anser att förslaget om förändrade ersättningsnivåer är 
behövligt för att bättre möta målgruppens behov. Förvaltningen 
ställer sig positiv till att revidera bedömningsmatris och 
frågeformulär för att bättre fånga den enskildes behov. 
Förvaltningen ser positivt på att staden i stort inte ser några 
betydande ekonomiska skillnader, men framför att den egna 
förvaltningen tillhör dem som beräknat kommer se en negativ 
ekonomisk konsekvens som kräver anpassningar för 
budgethållning. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
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Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

Handlingar i ärendet 
 SKA 2024/334-2 (Godkänd - R 1) Remiss av 

ersättningsnivåer daglig verksamhet (LSS) 
 SKA 2024/334-1.3 Tjänsteutlåtande: KS 2024/492  
 SKA 2024/334-1.4 Bilaga 1. Ersättningsnivåer Daglig 

verksamhet (LSS) 
 SKA 2024/334-1.2 Bilaga 2. Matris 9 § 10 
 SKA 2024/334-1.1 Bilaga 3. Frågor 9 § 10 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 20 
Månadsrapport  
SKA 2024/127 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger månadsrapporten för perioden 

januari till september 2024 till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet syftar till att redovisa prognos på helårsutfall för 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd. Prognosen lämnas per 
verksamhetsområde och baseras på föregående månad. 
  
För hela nämndens verksamhetsområde prognostiseras ett överskott 
om +10,2 mnkr före och +10,5 mnkr efter resultatöverföringar. 
  
För investeringar prognostiseras ett utfall 4 mnkr under 
budget, huvudsakligen för att kostnaderna för upprustning av 
Skarpaby lekpark beräknas bli lägre än förväntat för året. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/127-9 (Godkänd - R 1) Månadsrapport september 
2024 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 21 
Ej verkställda beslut 2024  
SKA 2024/184 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner redovisningen av ej 

verkställda beslut enligt SoL och LSS för andra kvartalet 
2024 och lägger den till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt socialtjänstlagen, SoL, och lagen om stöd och service till 
vissa funktionshindrade, LSS, ska kommuner varje kvartal redovisa 
till Inspektionen för vård och omsorg, IVO, beslut om bistånd eller 
insats som inte har kunnat verkställas inom tre månader. 
 
Stadsdelsförvaltningen redovisar sammanlagt 12 ej verkställda 
beslut enligt SoL och LSS under andra kvartalet 2024. Av dessa har 
tre beslut verkställts under perioden. Sju är fortsatt ej verkställda. 
Två ärenden har under perioden avslutats utan verkställan. 
 
Vuxenenheten rapporterar tre beslut, samtliga är beslut enligt LSS. 
Ett beslut är fortsatt ej verkställt och två är avslutade utan 
verkställan. 
 
Familjeenheten rapporterar tre beslut enligt SoL, varav två är 
verkställa under perioden.   
 
Relationsvåldsteamet rapporterar två beslut under perioden som är 
fortsatt ej verkställda. 
 
Beställarenheten för äldre rapporterar fyra ej verkställda beslut, 
varav ett är verkställt och tre beslut fortsatt är ej verkställda. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/184-3 (Godkänd - R 1) Ej verkställda beslut, 
kvartal 2 2024 
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Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 22 
Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
protokollsutdrag, m.m. enligt lista  
SKA 2024/8 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/8-24 Skrivelselista 2024-10-24 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 23 
Inkomna medborgarförslag enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar inkomna medborgarförslag 

med följande diarienummer till förvaltningen för 
handläggning: 

  
SKA 2024/516 
SKA 2024/517 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att medborgarförslagen 
överlämnas till förvaltningen för handläggning. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 24 
Anmälan av protokoll och minnesanteckningar enligt 
lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger förvaltningsgruppens protokoll 

från den 17 oktober 2024 till handlingarna. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att protokollet läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 25 
Skrivelser från nämndens råd enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger pensionärsrådets protokoll från 

den 17 oktober 2024 till handlingarna. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att protokollet läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 26 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  
Inga skrivelser har inkommit. 
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Protokoll nr 10/2024 
 

2024-10-24 

§ 27 
Anmälan av delegationsbeslut avseende allmänna 
ärenden enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan av delegationsbeslut med 

följande diarienummer till handlingarna: 
  

SKA 2024/581 
SKA 2024/584 
SKA 2024/587 
SKA 2024/588 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget 
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2024-10-24 

§ 28 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 29 
Borttagen på grund av sekretess  
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